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GATU- OCH 
FASTIGHETSNÄMNDEN 
KOLLEKTIVTRAFIKUTSKOTTET 

 
PROTOKOLL  3/2002 

 
 
Tid:   2002-04-16, kl 16.00-17.00 
Plats: Lilla Kollegiesalen, Stadshuset 
 
Justerat:     
 
 
 
Tord Bergstedt (m)  Juan Carlos Cebriàn (s) 
 
 
Närvarande:  
 
Ledamöter 
 
Tord Bergstedt (m), ordförande 
Juan Carlos Cebriàn (s), vice ordförande 
Viviann Gunnarsson (mp) 
Kurt Hultgren (sp) 
Inge-Britt Lundin (fp) 
Ann-Marie Strömberg (v) 
Mats Rosén (kd) 
 
Tjänstemän 
Mats Fager, Paulina Eriksson, Pauline Sedin (sekr) Region Innerstad. Jan-Erik Hollander 
Region Ytterstad 
 
 
 
 
§ 1 
Justering 
 
Kollektivtrafikutskottet utsåg vice ordföranden Juan Carlos Cebriàn (s) att tillsammans 
med ordföranden Tord Bergstedt (m) justera dagens protokoll. 
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§ 2 
 
Miljöförvaltningens krav på åtgärder ang miljöstörningat vid hållplatser. 
 
Kollektivtrafikutskottet gav vid sitt sammanträde 19 februari kontoret i uppdrag att 
redovisa hur frågan om miljökrav rörande busshållplatser utvecklas. 
Kontoret har i ett PM givit en lägesrapport. 
 
Beslut 
 
Utskottet uppdrog åt kontoret att  se till att Miljöförvaltningen engageras tidigt i 
processen för att uppnå de krav som ställs i miljöbalken.  
 
§ 3 
 
Spårväg syd, information om översiktlig sträckningsstudie. 
Redovisas i GFN 7/5 och SBN 16/5 
 
I  Stockholms och Huddinges översiktsplaner finns reservat för en sydlig spårvägslinje; 
från Älvsjö via Fruängen och Skärholmen vidare mot Kungens Kurva och Flemingsberg. 
Spårväg Syd redovisas också, i form av ett kollektivtrafikreservat, i den nya regionplanen 
för Stockholms län och är bland de projekt som Stockholms-beredningen anser bör 
genomföras under den kommande 12-årsperioden.    
Gatu- och fastighetskontoret har, tillsammans med Huddinge näringslivs- och 
exploateringskontor samt Regionplane- och trafikkontoret, låtit Scandiaconsult AB 
genomföra en översiktlig sträckningsstudie för Spårväg Syd. Arbetet har följts av en 
referensgrupp bestående av bl.a. representanter för Stockholms stadsbyggnadskontor, SL 
och Vägverket. 
Kontoret föreslår att GFN och SBN beslutar att översända utredningen om Spårväg Syd 
och kontorens utlåtande till SL med en hemställan om att starta planeringsarbete för 
projektet. 
 
Beslut 
 
Utskottet kommer att överlägga med sina resp partikollegor före redovisningen i GFN. 
 
§ 4 
 
Frågor att diskutera på mötet med handikapprådet den 7 maj. 
 
Utskottet ansåg att sammanställningen över Södermalmsprojektet var bra. 
 
Beslut 
 
Följande frågor föreslogs diskuteras på mötet. 
 
? Hur upplever handikapprådet sin roll i samspelet med Gatu- och fastighetsnämnden 

(GFN), kollektivtrafikutskott (KU) och Gatu och fastighetskontoret (GFK)? 
 
? Hur ser handikapprådet på GFN:s, KU:s och SL:s förmåga att beakta 

tillgänglighetsaspekten? 
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? Handikapprådets erfarenheter från 

? Tillgänglighetsprojektet 
? Hammarby Sjöstadsprojektet 
? Södermalmsprojektet 

 
? Handikapprådets inställning till spårväg som kollektivtrafikmedel. 
 
Kallelse med föredragningslista kommer att sändas ut inom kort 
 
§ 5 
 
Övriga frågor 
 
Kurt Hultgren (sp) ställde en fråga ang vilka kopplingar till busstrafiken på Södermalm 
har till den nya färjelinjen som ska tas i bruk vid halvårsskiftet. 
Kontoret återkommer i frågan. 
 
§ 6 
 
Nästa möte 
 
Nästa möte äger rum den 7/5 
Mötet den 28/5 planeras att hållas kl 12.30 
Mötet den 11/6 ställs in 
 
 
 
Vid pennan 
 
 
 
Pauline Sedin 


